
Protokoll
Utbildningsutskott
5 april 2023

Ärende Beslut/Åtgärd
1. Mötets öppnande Mötet öppnas.
2. Val av sekretare och justerare Jan utses till sekreterare och Stefan utses till

justerare.
3. Fastställelse av dagordningen Dagordningen fastställs.
4. Föregående protokoll gås ige- Föregående protokoll gås igenom och läggs

nom till handlingarna.

Närvarande

Nina Nilsson Rådeström
Stefan Lidberg
Emma Lind
Victoria Lindgren
Lina Sidenhag
Jan Leidö
Pranav Nair

UMEÅ UNIVERSITET

Studierektor, ordförande
Studievägledare
Studieadministratör
Forskarstuderande
Universitetsadjunkt
Universitetslektor
Studentrepresentant

Tid: 5 april kl. 10.15-12.00

Plats: Lagrummet, juridiska institutionens sammanträdesrum.

Sida 1 GO
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Den nya handläggningsordningen om stöd
vid funktionsnedsättning diskuterades. 1 nu-
läget får vi rekommendationer från Student-
centrum och vi försöker hjälpa till, dock utan
att sänka kraven. Efter det senaste mötet är
tanken att ett generellt beslut ska utfärdas
om rekommendationerna följs. Vid avslag
i förhållande vad studenten efterfrågar ska
beslutshandling med överklagandeinstruk-
tioner upprättas och diarieföras. Vidare bör
det finnas delegation om vem som får fatta
beslut avseende anpassningar rörande exa-
mination.

6. Rapporter/information från stu- Studenterna rapporterade e t t  a n t a l
deranderepresentanterna. p u n k t e r ,  primärt skriftligen via Olof-Petter

Häggström. Ny styrelse för JF har tillträtt.
Studentkåren har kommit igång ordentligt
efter pandemin. Exempelvis h a r  kåren
initierat e n  utbildning o m  uppdraget
som studentrepresentant, h a r  nyl igen
haft en vecka om psykisk ohälsa och har
genomfört brandskyddsutbildning. JF har
tillsatt representanter för  SAMO för  at t
särskilja detta från JF:s verksamhet. Vidare
har Studierådet sammanträtt med god
närvaro och studiesociala evenemang ä r
på gång. En ommöblering av JF-rummet
har genomförts. JURO har sammanträtt
i Karlstad och bl.a. diskuterat ChatGPT.
Studierådet har diskuterat hjälpmedel vid
tentamen.

Nina noterade a t t  JUNO ligger bakom
stängda dörrar och kan orsaka tekniska
problem med Inspera. Öppna databaser som
Riksdagens hemsida och Regeringskansliets
rättsdatabaser är att föredra.

7. Sammanstäl lning av kursutvär- Sammanställningar a v  kursutvärderingar
deringar g å s  igenom och läggs t i l l  handlingarna.

Ett p a r  frågor diskuterades l i t e  m e r
allmänt, inklusive den  varierande och
ofta låga svarsfrekvensen. Det  kommer
ske e n  översyn a v  JÖK:arna, särskilt
examinationsformerna. En diskussion om
obligatoriska seminarier genomfördes,
där b l . a .  f ä r r e  obligatoriska ins lag
men m e d  skarpare k rav  diskuterades.
Avslutningsvis återknöts ti l l en diskussion
från terminsansvarigagruppen o m  a t t
insatsen vid opponering borde betygssättas
i större omfattning.
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